
 

 

Van de voorzitter 
Beste medebewoners, dit is alweer de laatste nieuwsbrief van 2019. Velen van ons zullen in 
deze decembermaand zeggen: het jaar is weer omgevlogen. December is bij uitstek een 
maand om op het afgelopen jaar terug te kijken. Ook in de Binnenhoftoren is in 2019 veel 
gebeurd. Er zijn nieuwe bewoners bij gekomen en helaas zijn ons ook twee medebewoners 
ontvallen. In de bewonerscommissie zijn twee nieuwe leden benoemd, Jos Sens en 
ondergetekende.  
Er waren weer succesvolle activiteiten – denk aan de presentatie over de geschiedenis van 
onze wijk door Wim Heistek, het Chinees buffet, de bingoavonden, een daverend concert 
van de Vlaerdingse Maatjes tijdens Burendag en het geweldige optreden van 
bijnamenburgemeester Herco Kruik. Ook het initiatief om in de zomer door te gaan met 
activiteiten mag geslaagd genoemd worden. Helaas waren er ook activiteiten die het niet 
haalden, zoals het dammen/schaken en de gezamenlijke oudejaarsviering.  
En – last but not least – we zijn in onze toren met 13 enthousiaste medebewoners begonnen 
met een project voor bewonershulpverlening. Velen van u zijn naar een van de vijf 
informatiebijeenkomsten geweest waarin vier BHV’ers vertelden wat u van het BHV‐team 
kunt verwachten. Ook heeft inmiddels een eerste oefening plaatsgevonden. In deze BHT‐
Nieuws vindt u daarvan een verslag.  
Namens de gehele bewonerscommissie wens ik u heel fijne feestdagen en een goed en zo 
gezond mogelijk 2020.  
Wil Fux, voorzitter bewonerscommissie 
 

Bewonershulpverlening – informeren en oefenen 
De afgelopen weken heeft het BHV‐team alle bewoners uitgenodigd om te worden 
bijgepraat over de Bewonershulpverlening. De bijeenkomsten zijn uitstekend verlopen, de 

BHV’ers hebben veel mensen 
kunnen vertellen over het hoe 
en wat en er werden goede 
vragen gesteld. De aanwezige 
bewoners ontvingen tips over 
brandpreventie en wat te doen 
bij brand en een lijst met de 
leden van het BHV‐team, zodat 
deze in geval van nood snel 
kunnen worden ingeschakeld. 

De bewoners die er niet bij waren zullen deze informatie ook nog ontvangen.  
 
 
   

 



Op 11 november had het BHV‐team de eerste oefening. Nog niet heel uitgebreid, maar 
vooral gericht op de onderlinge communicatie en coördinatie. De oefening was opgezet door 
twee teamleden: Hans Klein en Jos Sens. De andere leden hadden geen idee wat er ging 
gebeuren, tot ze via een app de melding kregen dat er op nr. 53 wat aan de hand was: Jan 
was gevallen en bewoog niet meer. Hans Verschoor kwam als eerste aan en vroeg meteen 
aan Roelien of 112 gebeld was: ja. Ze vertelde wat er gebeurd was en dat zij op dat moment 
net in de keuken aan het frituren was. Hans bekommerde zich om Jan en andere BHV’ers 
gingen naar beneden om de hulpdiensten op te vangen en de weg te wijzen.  
Op de opmerking over het frituren werd aanvankelijk geen acht geslagen, maar na een 
kleine hint van een waarnemer stormde Tineke Verhoef de keuken in, trof een frituurpan 
aan met de vlam in de pan en pakte zonder veel omhaal uit de voor haar onbekende oven 
een bakplaat en dekte daarmee de vlammen af. Doordat er geen zuurstof meer bijkwam, 
doofde het vuur meteen. Intussen hadden andere BHV’ers de ambulancemedewerker (de 
trainer van die dag) mee naar boven genomen.  
Dat was het einde van de eigenlijke oefening. Daarna is er gezamenlijk geëvalueerd. Veel 
was goed gegaan, maar er waren enkele belangrijke leermomenten, zoals nog meer 
doorvragen. Ook had de vlam in de pan sneller bestreden kunnen worden. Verder had 
niemand van het team de coördinatie op zich genomen. Dit soort ervaring kun je alleen 
opdoen door veel te oefenen. Dat zal het BHV‐team dus blijven doen. Zij gaan vol 
vertrouwen verder op de ingeslagen weg.  
 

Stickers op deuren trappenhuizen 
U heeft waarschijnlijk gezien dat de trappenhuizen sinds kort zijn genummerd: 1 en 2. In 
onze toren bevinden zich twee trappenhuizen. Het BHV‐team constateerde dat er een 
probleem kan ontstaan als bij een eventuele calamiteit een van de twee niet betreden mag 
worden. Want hoe geef je aan om welk trappenhuis het gaat? Nummering zou handig zijn. 
En dat is nu dus gebeurd, in overleg met de SOR. Sander heeft de afgelopen maand de 
nummering aangebracht. Probleem opgelost! 

Van wens naar werkelijkheid 
In SOR‐Nieuws van april jl. werd aangekondigd dat ook dit jaar weer ‘huurderswensen’ 
konden worden ingediend. Die moesten wel aan een aantal voorwaarden voldoen. Zo moet 
het iets zijn waar veel bewoners van kunnen profiteren en mag het geen onderhoud of 
reparatie betreffen. Uw bewonerscommissie heeft een tweetal wensen ingediend en we 
waren zeer aangenaam verrast toen het bericht kwam dat beide wensen waren 

gehonoreerd! Onze wensen waren: 1) nieuwe, comfortabele 
(stapel)stoelen die we bij grote drukte als reserve kunnen gebruiken 
in de recreatieruimte. De huidige klapstoeltjes zitten niet prettig, 
zeker niet als je er wat langer op moet zitten. U heeft de nieuwe 
stoelen misschien al gezien: ze zijn inmiddels geleverd en ook al in 
gebruik genomen. Wens 2 was een grotere tv of een beamer met 
groot scherm, zodat we niet meer zo hoeven te turen naar een klein 

schermpje als we met elkaar ergens naar willen kijken. In verband met gebruiksgemak is 
uiteindelijk gekozen voor een grote tv en die wordt binnenkort aangeschaft. Dus straks 
kunnen we op een groot scherm genieten van activiteiten als de nostalgische filmavond, een 
presentatie, een (voetbal)wedstrijd en in 2020 de Olympische Spelen! De bewoners‐
commissie is hier vanzelfsprekend erg blij mee en wij hopen u ook. 



De AED is er! 
In november 2018 vroeg de bewonerscommissie uw 
mening over de aanschaf van een AED. Meer dan de 
reglementair vereiste 70% stemde voor, met 
doorberekening van de aanschaf‐ en onderhouds‐
kosten via de servicekosten. Die kosten werden toen 
geschat op circa € 0,50 per appartement per maand 
gedurende vijf jaar. Onlangs is de AED aangeschaft. Hij 
hangt in de recreatieruimte op de 3e etage, aan de 
muur bij de keuken. De aanschafkosten vielen mee; 
met de SOR is overeengekomen dat € 0,34 per 
appartement per maand zal worden doorberekend 
gedurende drie jaar. De kosten voor onderhoud zijn op 

dit moment moeilijk in te schatten; wellicht kunnen die t.z.t. uit de middelen van de 
bewonerscommissie worden betaald. Uiteraard ontvangt u hierover informatie. De leden 
van het BHV‐team zijn opgeleid om de AED te gebruiken. 

Niet samen over de drempel…. 
Helaas moest besloten worden de gezamenlijke viering van Oudejaarsavond niet te laten 
doorgaan, omdat er niet genoeg aanmeldingen waren. Erg jammer. De bewoners die zich 
wel hadden aangemeld, hebben inmiddels persoonlijk bericht ontvangen. Volgend jaar 
beter?  

Informatie over nieuwe donorwet 
Op 1 juli 2020 treedt de nieuwe donorwet (orgaan‐ en weefseldonatie) in werking. Dat 
betekent dat iedereen die niet actief in het donorregister laat vastleggen of hij/zij donor wil 
zijn, wordt geregistreerd als ‘geen bezwaar tegen donorregistratie’. Omdat dit veel vragen 
oproept, geeft Remedica (communicatiebureau voor gezondheid en leefstijl) in 
samenwerking met de Nederlandse Transplantatiestichting en het ministerie van VWS in het 
hele land uitleg over de nieuwe wet en wat het voor eenieder individueel betekent. Zij 
komen dat ook bij ons doen in de Binnenhoftoren en wel op maandag 10 februari van 19.30‐
21.30 uur. Er zal voldoende gelegenheid zijn om over dit onderwerp te discussiëren en 
vragen te stellen.  

2020: 10 jaar Binnenhoftoren – speciaal Happy Hour in maart 
 
Op 15 maart 2010 werd de Binnenhoftoren officieel 
opgeleverd. Daaraan voorafgaand ontvingen de eerste 
bewoners (21% woont hier nog steeds) op 10 maart 2010 
hun huissleutel. Op die dag werd ook kennisgemaakt met 
het management van de SOR en naast enkele toespraken 
was er koffie met iets lekkers. Dat laatste gaan we op 
vrijdag 27 maart a.s. ook doen: een lekkere traktatie bij uw 
drankje en wie weet wat nog meer…. Een feestelijk Happy 
Hour dus. Zet de datum alvast in uw agenda!  



Wisseling van de wacht 
Al heel wat jaren is onze medebewoonster Marjan Plomp op veel fronten actief in onze 
toren. Zo zorgt zij – gesteund door Hovyd Booth en Ria Schuijff – altijd voor de hapjes en de 
drankjes tijdens Happy Hour. Ook bij de Hobbyclub is zij de drijvende kracht. Marjan heeft 
aangegeven dat zij per 1 januari a.s. hiermee gaat stoppen. De bewonerscommissie wil haar 
– ook via deze weg – namens alle bewoners hartelijk danken voor haar inzet. Inmiddels is 
Nettie Hogenbirk enthousiast toegetreden tot ons ‘cateringteam’. Zij neemt het stokje over 
van Marjan. Ook Marion Drieduite, Ria Klein en Joke van Kouteren zijn geregeld in de keuken 
te vinden. Vanzelfsprekend zijn we erg blij met de hulp en inzet van al deze dames.  

Lief en leed 
Wilt u dat er namens alle bewoners van de Binnenhoftoren een beterschapskaart wordt 
gestuurd naar iemand die langdurig ziek is of in het ziekenhuis verblijft? Stuur dan een e‐mail 
naar Ria Schuijff: riaschuijff@gmail.com of deponeer een verzoek in de bus van de 
Bewonerscommissie in de hal. Vermeld er s.v.p. duidelijk bij waar de kaart naartoe moet.  
Als Ria een rouwkaart in de lift ziet hangen, dan zal zij namens alle bewoners een 
condoleancekaart sturen. 

In de aanbieding  
Nu we nieuwe stoelen hebben, is een deel van de klapstoeltjes overbodig. Neem even 
contact op met Jan Waard (jnwaard@gmail.com of 06‐50231547) als u interesse hebt. Ze zijn 
gratis. Zie ook het prikbord. Ook de tv komt beschikbaar zodra er een nieuwe is. U kunt het 
Jan laten weten als u belangstelling hebt. De tv gaat t.z.t. weg voor € 25.  

Huur recreatieruimte 
Zoals u wellicht weet, kan de recreatieruimte worden gehuurd als u een groter gezelschap 
wilt ontvangen voor een verjaardag of een andere gelegenheid. De kosten bedragen € 25,00. 
Neem daarvoor contact op met onze penningmeester Lex Drieduite, a.drieduite@upcmail.nl. 
Van hem krijgt u verdere informatie en een bevestiging van uw aanvraag. 

Voor de agenda 
Ook in 2020 is er weer van alles te doen. Hieronder een aantal data van activiteiten tot en 
met mei die u alvast in de agenda kunt zetten. 

Nieuwjaarsreceptie     maandag 3/1, 16.00‐18.00 uur 
Sjoelen       maandag 27/1, 24/2, 23/3, 20/4 en 18/5, 14.00‐16.00 uur  
Nostalgische filmavond    woensdag 15/1, 12/2, 11/3, 8/4 en 6/5, 19.30‐22.00 uur  
Bingo        ook in 2020! Data nog niet bekend.  
Happy Hour            vrijdag 31/1, 28/2, 27/3, 24/4 en 29/5, 16.00‐18.00 uur 
Remedica/donorwet     maandag 10/2, 19.30‐21.30 uur 
Bewonersvergadering  dinsdag 21/4, 19.30‐21.30 uur 
 

Contact met de commissie  
Wilt u de bewonerscommissie iets melden, vragen of heeft u suggesties, stuur dan een  
e‐mail naar secretaris Pauline Montijn (pauline.montijn@gmail.com) of doe een briefje in de  
brievenbus van de Bewonerscommissie in de hal.  


